

Nationale minimumuurlonen

vanaf 1 februari 2021

Indexcijfer januari 2020 : 107,04

Indexcijfer januari 2021 : 107,86

loonaanpassing :

loonaanpassing : **0,77%**

Categorieën	Tension	38,00 u/w.	38,50 u/w.	39,00 u/w.*	40,00 u/w.*
A.1. Hulpwerkman	100	13,01 €	12,89 €	12,74 €	12,51 €
A.2. Hulpwerkman (6 maanden anciënniteit in de onderneming)	105	13,66 €	13,53 €	13,38 €	13,14 €
B.1. Geoefende hulpwerkman	111,5	14,51 €	14,37 €	14,21 €	13,95 €
B.2. Geoefende hulpwerkman (6 maanden anciënniteit in de categorie)	116,5	15,16 €	15,02 €	14,84 €	14,57 €
C. Geschoolde werkman 2e klasse	122,5	15,94 €	15,79 €	15,61 €	15,32 €
D. Geschoolde werkman 1e klasse	130	16,91 €	16,76 €	16,56 €	16,26 €
E. Werkman buiten categorie	140	18,21 €	18,05 €	17,84 €	17,51 €

Volgende indexaanpassing : februari 2022

(*) slechts mogelijk mits compensatiedagen.

Veralgemening van de 38,5 u./week vanaf 01/09/2000 - Veralgemening van de 38 u./week vanaf 01/01/2003

Vanaf 1 april 1991: verplichte vermelding van categorie op de loonfiche